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From:

Sent: Thur 4/16/2020 8:50:26 AM

Subject: RE: Transparantie monitorlijst geneesmiddelen

Received: Thur 4/16/2020 8:50:31 AM

Besten,

We hadden toen net een nieuwe minster. Gaat om gesprek met de andere minister, van Rijn, dd 30 maart. Toen brachten de

ziekenhuizen in (nvz/nfu) dat z1j graag inzicht hadden in de lijst, maar in de volgende discussie 1s afgesproken dat we de lijst
(om redenen die aangeeft, met publiekeljk zouden communiceren. Zoals terecht geconstateerd lyjken de nadelen

van niet delen nu groter, dan de vermeende voordelen. Daarnaast acteert iedereen nu al 3 weken obv deze lijst dus is hij
informeel ook wel bekend.

Fijn dat onduidelijkheden uit de lucht zijn. We beschouwen de lijst als openbaar (wat overigens niet inhoudt dat wij daarmee

proactief naar de pers gaan).

orES

Verzonden vanaf mijn Samsung Galaxy-smartphone.

wzanl>

)" (@minvws.nl>
hagaziekenhuisnl. El @nvzant-,

(@minvws.nl
Onderwerp: RE: Transparantie monitorlijst geneesmiddelen

het is zo in de gesprek met Hugo de Jonge afgesproken, heb ik begrepen.

Met als reden om hamsteren en prijsopdrijving van middelen uit de lijst te voorkomen.

lk herken de vraag om de lijst, en als zowel VWS als het LCG vindt dat de nadelen van niet-openbaar maken groter zijn dan de

voordelen dan dienen we dat te heroverwegen.

Dat moment lijkt nu aangebroken.
Met

iel
030 JEXESY| www.nvzanl

ZA
DeNederlandse Vereniging van Ziekenhuis Apothekers (NVZA) is een zelfstandige wetenschappelijke vereniging, opgericht in 1929 en ondersteunt en

behartigt de belangen van haar circa 800 leden. NVZA website: www.nvza.nl

Het NVZA bureau is gevestigd Rijnzathe 8, 3454 PV De Meem

van:IEEE) EEE invws.ni>

Verzonden: donderdag 16 april 2020 09:14

Aan:INCKETINSEXED nv22.>
Onderwerp: FW: Transparantie monitorlijst geneesmiddelen

+: IKE
Zie onderstaande. VWS is nooit tegenstander geweest van het breder bekend maken van de lijst (bijv iig onder Coronaberaad

leden). Zeker niet nu het dagelijkse beeld vrij stabiel is en de IC-opnames dalen.
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De leden van het Coronaberaad vragen er ook elke keer naar. Jij was er destijds redelijk resoluut over naar mij dat de NVZA niet

wil dat ie gedeeld wordt. Kunnen we inmiddels iets versoepelen vind jij? Zaken als onderstaande vind ik namelijk ook wel weer

een vervelend side-effect.
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